

## 张仁平

张教授现任大连海事大学国际海事公约研究中心主任，并自 2010 年开始担任国际海事组织散装液体和气体分委会副主席。

张先生在 2005-2011 期间就职于中国驻伦敦大使馆担任一等秘书，主要负责国际海事组织和国际油污组织的海事工作，具体负责国际海事组织大会、海上安全委员会会议、海洋环境保护委员会会议、便利运输委员会会议和分委员会会议。

张先生毕业于世界海事大学，获硕士学位。曾有五年海上经验。

## **Renping Zhang**

Mr. Renping Zhang is a professor and the Director of Centre for International Maritime Convention Studies, at Dalian Maritime University (DMU), China. Prof. Zhang is the Vice-Chair of BLG Sub-committee since 2010.

Mr. Zhang was the First Secretary of the Chinese Embassy in London, from 2005 to 2011, responsible for the maritime affairs of IMO and IOPC, particularly for the IMO's Assembly, MSC, MEPC, FAL and sub-committee meetings.

Mr. Zhang obtained his master degree from WMU, and bachelor degree from DMU.

Mr. Zhang had five year sea experience, he started his academic profession since 1983 at DMU.